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U našoj kompaniji završen je prvi 
tečaj škole za roditelje, koji je trajao 
12 dvosatnih radionica tijekom ove 
godine. Zbog velikog interesa novi 
tečaj započinje 12. studenoga.

Rezultati provedene ankete o stresorima 
na poslu, pokazali su da je problematika 
roditeljstva jedan od prisutnih vanjskih 

stresora. Kako bi pomogli 
roditeljima u savladavanju 
roditeljskih obaveza, 
u našoj kompaniji 
organizirana je “Škola 
roditeljstva” koju vodi 
profesionalni psiholog 
dječjeg vrtića, Branka 
Starc, prof. Prenosimo neke 
komentare polaznika.

Robert Štimac: 
Požurite i vi, djeca 
brzo rastu
Škola roditeljstva okuplja 
grupu ljudi zainteresiranih 
za istu zajedničku temu: 
djeca. Diskusije i razmjena 
roditeljskih iskustava 
izvan Škole roditeljstva 
bi vjerojatno ostale tek 
međusobno prepričavanje. 
Velika prednost okupljanja 
roditelja u organiziranoj i 
stručno vođenoj radionici 
je što profesionalna 
interpretacija različitih 
problema i pojava. U ovoj 
“školi“, većina konkretnih 
ili izmišljenih primjera 
rezultira praktičnom 

poukom. Kontakti polaznika tečaja na temu 
roditeljstva obično se nastavljaju i izvan 
tečaja. 
Škola roditeljstva ponekad neočekivano, ali 
argumentirano razotkriva i tumači odnose 
između roditelja, djece i okoline te ukazuje 
kako biti bolji roditelj, tj. čime pomažemo a 
čime odmažemo djeci i sebi samima na putu 
dječjeg odrastanja.

Gordana Barić: Nije dovoljan instinkt
Svaki posao koji radimo u životu traži iza 
sebe potvrdu određenog znanje i određenu 
stručnu izobrazbu. Jedino se nekako 
podrazumijeva da složena zadaća odgoja 
djeteta može ne zahtijeva nikakvu edukaciju. 
Podrazumijeva se da su naša instinktivna 
znanja dovoljna. Jesu li? Ako ste se ikada, 
kao roditelj, upitali da li je taj vaš instinktivni 
pristup dobar ili loš, onda imate više 
nego dovoljan razlog da pohađate ovakvu 
radionicu. 

Nataša Vlahovic-Klečina: Pohvala 
inicijativi i tatama
Moje pohvale za ideju za Školu roditeljstva u 
kompaniji. Ova inicijativa je relativno nova i 
tek se prihvaća u nekim vrtićima i privatnim 
edukacijama. Zahvaljujem kompaniji što 
nam je omogućila tako važnu i kvalitetnu 
izobrazbu. Ne postoji recept za dobrog 
roditelja jer problemi su često specifični i 
za dijete, roditelja, okolinu, situaciju, ali 
pohađajući školu roditeljstva dobit ćete nove 
ideje kako da razvijete svoju roditeljsku 
kreativnost i budete još bolji roditelj. 

Posebno bi pohvalila muške kolege koji su bili 
podjednako zastupljeni u Školi roditeljstva te 
vrlo savjesno i angažirano sudjelovali. 
   

Aktualno Piše: G. Lipnjak

Završen prvi tečaj škole za 
roditelje – započinje drugi

Piše: Z. Pap

Kvartalno 
savjetovanje 
Hrvatske udruge Za 
Zaštitu Zdravlja i 
sigurnosti na radu

Hrvatska udruga za zaštitu zdravlja 
i sigurnosti na radu održala je 
26. rujna u našoj kompaniji svoje 
redovno kvartalno savjetovanje. 

nakon odavanja počasti preminulim 
vatrogascima povodom gašenja 
požara na kornatima, uslijedila su 
planirana predavanja. kvartalno 
savjetovanje započela je dr. sc. 
vlasta dečković vukres iz Hrvatskog 
zavoda za javno zdravstvo s 
prezentacijom o pregledu ozljeda i 
profesionalnih bolesti u rH u 2006. 
godini. nakon toga mr. sc. Melvan 
Paško prezentirao je prednosti 
uvođenja sustava upravljanja 
zaštitom zdravlja i sigurnosti oHsas 
18001, kao dio integriranog sustava 
upravljanja, te je slijedilo predavanje 
diplomirane nutricionistice Meri 
Filipović o djelotvornim metodama 
smanjivanja tjelesne težine. i ovom 
prilikom, sudionici savjetovanja iz 
mnogih hrvatskih tvrtki, iskazali su 
velik interes za prezentirane teme 
te otvorili interesantne i korisne 
diskusije nakon svakog predavanja. 
Predsjednica udruge mr. sc. gorana 
lipnjak pozvala je, i ovom prilikom, 
tvrtke i institucije, koje su zaslužne 
za unaprjeđivanje uvjeta rada u 
području ergonomije radnih mjesta 
da se jave na natječaj za dodjelu 
priznanja, koje udruga u suradnji s 
nacionalnim vijećem rH dodjeljuje 
svake godine. ovaj put u središtu 
pozornosti su ergonomski uvjeti 
rada, odnosno zaštita koštano 
mišićnog sustava.    

dvije izložbe 
tijekom 
listopada

Suvremeno slikarstvo
Suvremeni domaći i inozemni slikari, okupljeni 
oko “galerije moja”, izložili su svoja recentna 
ulja i grafike. Ova galerija osnovana je 1997. 
godine u sklopu ateljea Boras. Mill Boras 
utemeljio je galeriju za vlastite potrebe kao 

prostor za povremenu ili stalnu prezentaciju 
svojih djela, a u njoj se održavaju i izložbe 
drugih autora ponajprije suvremenog 
stvaralaštva. U kompanijskom izložbenom 
prostoru predstavili su se akademski slikari 
iz Hrvatske, Italije, Slovenije i Srbije, i to: 

Hrvoje Artis, Mill Boras, Alessandro 
de Chierchi, Ivan Drugîja, Hrvoje 
Ivančić, Klas Lalič, Bane Milenković, 
Silvia Morandi, Ana Rosa Pavić, Igor 
Rončević, Stjepan Šandrk, Veljko 
Vidak, Oscar Vilič i Anton Vrlić.

Izložba umjetnika 
- članova Hrvatsko-
švedskog društva
Hrvatsko-švedsko društvo, 

osnovano 2000. godine, s kojim surađuje i naša 
kompanija, okuplja oko 120 članova. Članove 
Društva sa Švedskom vezuju rodbinske ili 
prijateljske veze, a mnogi su tamo proveli dio, 
pa i cijeli radni vijek. U svom članstvu Društvo 
okuplja i umjetnike, mahom likovno školovane, 
kojima je do sada priredilo niz izložaba. 

Na skupnoj izložbi u Galeriji ETK svojim 
slikama, skulpturama i umjetnički 
oblikovanim nakitom predstavili su se: 
Antonija Cesarec, Đurđa Debogović, Vlatka 
Glasnović, Mirjana Kada, Hrvojka Miočić, 
Emil Pernar, Sandra Putarek, Vjera reiser i 
Antun Žemljić Toni. Kao članica Hrvatsko-
švedskog društva svoje slike je izložila i 
Gordana Stanković, bivša djelatnica naše 
kompanije te gošće - Ivica Šestanović, članica 
Hrvatsko - švedskog društva i Jennifer 
Garrett, slikarica iz Kanade koja mnogo putuje 
i izlaže diljem svijeta pa i u Hrvatskoj, gdje 
često i rado boravi.   


